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Plants

Picture Description1)

A high-angle shot of patterned paving stones covered in a dark shadow pattern, creating a striking
contrast.

Analysis1)

This photograph, bathed in a deep, almost sanguine hue, captures a pavement scene imbued with
mystery and drama. Geometric brickwork forms the foundation, upon which the stark, elongated shadows
of what appears to be a tree or plant cast a foreboding pattern. The contrast between the ruddy
surface and the ebony shadows is striking, creating a sense of depth and dimensionality. The high-
angle perspective adds to the almost theatrical atmosphere, transforming a mundane urban scene into
a landscape of brooding beauty.

Frank Titze / WIDE-ANGLE - Justinus-Kerner-Weg 2 - 89171 Illerkirchberg, Germany - sales @ wide-angle.de

©Frank Titze 1983-2025. All rights reserved. - Artwork Data Sheet - 25.06.25

https://wide-angle.de/e/d002401.html
https://frank-titze.art/e/d002401.html
https://frank-titze.art
https://wide-angle.gallery
mailto:sales @ wide-angle.de


002401 - Plants

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 06/2014 06/2014 08/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 4912 px 4912 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Pflanzen

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A high-angle shot of patterned paving stones covered in a dark shadow pattern, creating a striking contrast.
    
    
      Eine Aufnahme aus der Vogelperspektive von gemusterten Pflastersteinen, die von einem dunklen Schattenmuster bedeckt sind und einen auffälligen Kontrast erzeugen.
    
    
      This photograph, bathed in a deep, almost sanguine hue, captures a pavement scene imbued with mystery and drama. Geometric brickwork forms the foundation, upon which the stark, elongated shadows of what appears to be a tree or plant cast a foreboding pattern. The contrast between the ruddy surface and the ebony shadows is striking, creating a sense of depth and dimensionality. The high-angle perspective adds to the almost theatrical atmosphere, transforming a mundane urban scene into a landscape of brooding beauty.
    
    
      Dieses Foto, getaucht in einen tiefen, fast blutroten Farbton, fängt eine Pflasterszene ein, die von Geheimnis und Dramatik durchdrungen ist. Geometrisches Ziegelmauerwerk bildet die Grundlage, auf der die markanten, langgestreckten Schatten eines Baumes oder einer Pflanze ein unheilvolles Muster werfen. Der Kontrast zwischen der rötlichen Oberfläche und den ebenholzfarbenen Schatten ist auffallend und erzeugt ein Gefühl von Tiefe und Dimensionalität. Die hohe Perspektive trägt zur fast theatralischen Atmosphäre bei und verwandelt eine alltägliche urbane Szene in eine Landschaft von grüblerischer Schönheit.
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